
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 
 

ПРОТОКОЛ  

 

22.11.2018                                       м. Черкаси                                            № 20 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії  - 10 

На засіданні присутні - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії - Омаргалієв К.С. 

секретар постійної комісії     -  
 

члени постійної комісії: Вусик В. М., Жмуд Ю. М.,  

 Ніжніков В. М., Пошиваник М.М., Чен В. Є. 
  

ВІДСУТНІ:  Морозюк М. О., Плічко Г. І., Полозов В. О., 

                                                                                        Рябошлик О.В. 

На засідання запрошені:  

Береза 

Марія Гнатівна 

- директор товариства з обмеженою 

відповідальністю «Корсунь-Шевченківський 

цегельний завод», Корсунь-Шевченківський район 

Денжанська 

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних  

ресурсів обласної державної адміністрації 

Осадчий 

Валерій Петрович 

- директор приватного підприємства «Кривецьке», 

Маньківський район 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

Мицик 

Ніла Петрівна 

- голова правління приватного акціонерного 

товариства  «Черкаський  шовковий  комбінат»                 

м. Черкаси 

Соболевська 

Марія Федорівна 

- маркшейдер ТОВ «Кривецьке», Маньківський 

район 



 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про погодження приватному акціонерному товариству 

"Черкаський шовковий комбінат" надання у користування надр 

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

2. Про погодження дочірньому підприємству "Корсунь-

Шевченківський гранкар’єр "Сівач" приватного акціонерного товариства 

"Сівач" надання у користування надр 

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

3. Про надання гірничого відводу приватному підприємству "Кривецьке" для 

розробки Кривецького родовища суглинків 

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про погодження товариству з обмеженою відповідальністю "Корсунь-

Шевченківський цегельний завод" надання у користування надр  

Доповідач: 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про  внесення  змін   до   рішення   обласної   ради   від   22.12.2017    

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» 

Доповідач: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

 

     

 

СЛУХАЛИ: 

1. Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про погодження приватному акціонерному товариству 

"Черкаський шовковий комбінат" надання у користування надр», 

підготовленого на підставі подання Державної служби геології та надр 

України від 02.10.2018 № 19767/03/12-18. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

 

Решетняк 

Олександр Вікторович 

- голова правління ПРАТ «Сівач», Корсунь-

Шевченківського району Черкаської області 



В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Мицик Н.П. 

 Омаргалієв К.С., який попросив поінформувати про діяльність 

підприємства. 

 Мицик Н.П., яка повідомила, що приватне акціонерне товариство 

«Черкаський шовковий комбінат» одне із найбільших підприємств легкої 

промисловості України, яке випускає готові тканини із штучних і 

натуральних волокон. Це тканини плащові; для речового майна, підкладкові, 

меблево-декоративні; для одягу, спецодягу та інші. Комбінат постійно 

працює над вдосконаленням та створенням нових сучасних тканин, які 

відповідають міжнародним стандартам. Для виробничих потреб 

підприємства використовуються 2 свердловини, за рахунок яких 

забезпечуються технологічні, виробничі та господарські питні потреби. 

Підприємство підключено до мереж централізованого водопостачання, але 

зважаючи на низький напір води на заповнення ванн для фарбування 

витрачається більше часу, погіршується технологічний процес та якість 

кольорової гамми тканини (наприклад, якщо для наповнення ванни із 

скважини потрібно 5 хвилин, то наповнення із мережі централізованого 

водопостачання 20-25 хвилин). На даний час для додержання вимог 

природоохоронного законодавства щодо користування надрами 

підприємству необхідно продовжити ліцензію на 25 років.  

 

Омаргалієв К.С., який запитав щодо наявності лічильників на 

підприємстві та системи водовідведення, а також контролю щодо вмісту 

формальдегіду у стічних водах. 

Мицик Н.П., яка повідомила, що на підприємстві встановлені 

лічильники, показники яких записуються в спеціальний журнал. 

Підприємством щорічно проводиться повірка водолічильного обладнання.  

Вся вода яка видобувається із свердловин використовується на власні 

господарсько-побутові та виробничі потреби підприємства. Побутові та 

промислові стічні води відводяться в міську каналізацію згідно з договором з 

КП «Черкасиводоканал», а зливові – в міську зливову каналізацію згідно з 

договором з КП «Челуаш». Постійно, відбираються проби на вміст хімічних 

елементів та відповідність нормам. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про погодження приватному 

акціонерному товариству "Черкаський шовковий комбінат" надання у 

користування надр» та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 20/1 додається до протоколу (додаток 2).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;     «Утрималося»-0;    «Не голосувало»–0 

 

 



2. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про погодження дочірньому підприємству "Корсунь-

Шевченківський гранкар’єр "Сівач" приватного акціонерного товариства 

"Сівач" надання у користування надр», підготовленого на підставі подання 

Державної служби геології та надр України від 15.08.2018 № 16136/03/12-18. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Решетняк О.В. 

Омаргалієв К.С., який попросив поінформувати про діяльність 

підприємства. 

 Решетняк О.В., який повідомив, що на підприємстві два роки тому 

відбулась зміна власника, була заборгованість із виплати заробітної плати. На 

даний час відсутня заборгованість. Діяльність підприємства дає можливість 

забезпечити робочими місцями до 40 осіб. Ринок збуту готової продукції – в 

межах України. 
 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про погодження дочірньому 

підприємству "Корсунь-Шевченківський гранкар’єр "Сівач" приватного 

акціонерного товариства "Сівач" надання у користування надр» та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 Висновок № 20/2 додається до протоколу (додаток 4).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;    «Утрималося»-0;     «Не голосувало»–0 

 

 

 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про надання гірничого відводу приватному підприємству 

"Кривецьке" для розробки Кривецького родовища суглинків», підготовленого 

на підставі звернення  ПП «Кривецьке» та враховуючи спеціальний дозвіл на 

користування надрами від 05.10.2017 № 6224 (наказ Державної служби 

геології та надр України від 16.11.2016 № 426), рішення Кривецької сільської 

ради від 22.05.2018 № 23-4/VІІ, Маньківського району, Маньківської 

районної ради від 25.04.2018 № 26-10/VІІ. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Соболевська М.Ф. 

 Омаргалієв К.С. запитав щодо роботи підприємства. 

Соболевська М.Ф., яка повідомила, що основним видом діяльності 

підприємства є добування глини. За рік виготовляється 2 млн шт. цегли, яка 



використовується для будівництва. Діяльність підприємства дає можливість 

забезпечити робочими місцями 38 осіб. 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати розглянути проект рішення «Про надання 

гірничого відводу приватному підприємству "Кривецьке" для розробки 

Кривецького родовища суглинків» на пленарному засіданні обласної ради. 

 

   Висновок № 20/3 додається до протоколу (додаток 6).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;     «Утрималося»-0;    «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка поінформувала членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про погодження товариству з обмеженою 

відповідальністю "Корсунь-Шевченківський цегельний завод" надання у 

користування надр», підготовленого на підставі подання Державної служби 

геології та надр України від 02.10.2018 № 19767/03/12-18, рішення Корсунь-

Шевченківської міської ради від 06.09.2018 № 49-20, Корсунь-

Шевченківської районної ради від 30.10.2018 № 34-12/VІІ. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 

 

 В обговоренні взяли участь: Омаргалієв К.С., Береза М.Г. 

Омаргалієв К.С., який попросив поінформувати про діяльність 

підприємства. 

         Береза М.Г., яка зазначила, що товариство з обмеженою 

відповідальністю «Корсунь-Шевченківський цегельний завод» працює 

стабільно. За рік виготовляється до 3 млн. шт. цегли, яка використовується 

для будівництва. Основним видом діяльності є виробництво цегли, черепиці 

та інших будівельних виробів із випаленої глини.  

  

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про погодження товариству з 

обмеженою відповідальністю "Корсунь-Шевченківський цегельний завод" 

надання у користування надр» та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

   Висновок № 20/4 додається до протоколу (додаток 8).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;     «Утрималося»-0;    «Не голосувало»–0 

 

 

 

 



5. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік». 

 Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 

рік» та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 Висновок № 20/5 додається до протоколу (додаток 10).  

 

«За»-6;    «Проти»-0;     «Утрималося»-0;    «Не голосувало»–0 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      К. С. Омаргалієв 

 

 

Заступник голови постійної комісії     В. М. Ніжніков  


